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Verslag 
(vergadering via videoconf.) 
 
Aanwezig: Mieke Seminck, Gery Follens, Erik Chevrolet, Patrick Van Caelenberghe, Patrick Van Waes, 
Jos Jacobs, Geert Verdoodt, Johan Permentier, Peter Robbens, Rutger Smith, Ludwig Peetroons, 
Josefien Van Peteghem 
Verontschuldigd: / 
Afwezig: / 
 

 
 

1 VERWELKOMING NIEUWE BESTUURDERS 

Voorzitter Gery Follens verwelkomt de nieuw-verkozen leden en benadrukt zijn vertrouwen in het 
volledige team. 
 

2 GOEDKEURING VERSLAG VORIGE VERG. 

Verslag van 22 februari 2021 wordt goedgekeurd. 
 

3 AANDUIDING LEDEN DB/ PENNINGMEESTER, SCRETARIS 

 Dagelijks Bestuur: gezien zowel Jos Jacobs als Erik Chevrolet herverkozen zijn, behouden zij 
hun functie als resp. penningmeester en secretaris. 

 RVB KBAB namens de Vlaamse Atletiekliga: Jos, Mieke, Erik, Patrick VW, Patrick VC, Gery 
 Topsportcommissie: Peter Robbens neemt deze taak op zich 

 
Mieke Seminck stuurt erop aan om de cijfers van de KBAB vroeger te verkrijgen voor de AV KBAB. 
 
Patrick Van Waes is van mening dat de Vlaamse Atletiekliga, als “helft van de KBAB” moet aansturen 
op een degelijke werking, zowel op administratief vlak als op financieel vlak. Er moet duidelijk 
gemaakt worden dat wij géén deel willen uitmaken van een ‘lege doos’. Wij moeten mee de 
agenda(punten) kunnen bepalen. 
Er wordt afgesproken om de laatste vergadering RVB VAL voor de vergadering RVB KBAB het voorstel 
van agendapunten te bespreken. 

 

4 TOPSPORT 

4.1 Evaluatie Torun 

Delegatieleider Gery Follens: zeer fier en tevreden met de geleverde prestaties. 
Enkele vaststellingen uit bevraging bij de atleten: 
- Moeilijke voorbereiding voor veel atleten: door de omstandigheden ook weinig indoor getraind en 

weinig wedstrijdgelegenheid. Mede hierdoor en omwille van de ranking met het oog op de 
Olympische Spelen, heeft men ook een grotere delegatie afgevaardigd. Dit viel zeker in goede 
aarde bij atleten/trainers. 

- Uitdrukkelijke vraag naar een teammeeting vooraf, desnoods online 
- Vervoer/vlucht: zeer corona-veilig verlopen volgens de atleten (aparte chartervlucht met Franse 

team). Al heeft dit wel meer tijd in beslag genomen dan bij een ‘normale reis’ (langere reisduur 
en lange wachttijden). 
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- Hotel/voeding: prima hotel, maaltijden werden iedere keer aangepast aan de vraag van de 
atleten, zelfs specifieke aanpassingen aan het menu. Zeer behulpzaam personeel! Rustig gelegen 
hotel, voldoende ruimtes voor persconferenties, fysio, teammeetings, … 

- Sportieve begeleiding was prima ondanks het feit dat er slechts 8 coaches mee waren om 30 
atleten te begeleiden. Deze hebben zich dus erg ingespannen om iedereen te kunnen bijstaan! 
Enige opmerking: niet elke coach nam de taak als “team-coach” op om voor meerdere atleten in 
te staan. 

- Medische omkadering: prima, men werd zeer goed ingelicht omtrent Covid en zeer goed 
begeleid. Gevolg hiervan is dan ook dat het voltallige team ‘negatief’ (wat betreft de testing) is 
teruggekeerd van het kampioenschap. Dit dankzij het feit dat de atleten héél strikt de 
voorwaarden hebben opgevolgd. 

- Communicatie/persconferenties: alles zeer goed geregeld. Er werd een whatsapp-groep 
opgesteld waardoor snel gereageerd/afgesproken kon worden. Teammeetings waren to the 
point. Persconferenties (in samenwerking met Nick) zeer goed, vlot en snel vanuit België 
georganiseerd. Contacten met beeldende pers (RTBF en Sporza) waren zéér vlot! Gery heeft deze 
taak ter plaatse op zich genomen maar was wel heel druk in combinatie met zijn taak als 
delegatieleider. In normale omstandigheden wordt wel een aparte persoon voorzien in de 
delegatie voor logistiek en communicatie. 

- Covid-gebeuren ter plaatse: eerder rampzalig… lange wachttijden, slechte organisatie, slechte 
opvolging van de regels, …  

- Sfeer: goede teamspirit, goed gevoel. 
- Ontvangst na het EK: ontvangst in het Koning Boudewijnstadion was sympathiek en goed geregeld 

(voor herhaling vatbaar?). Werd bovendien ook goed bevonden door de pers door de inrichting 
van een aparte mixed-zone. 

- Kledij: opnieuw een punt van discussie: kwalitatief wel ok maar vaak foute maten, vraag naar 
een pasmoment vooraf. Men dringt aan op een kwalitatief vrijetijdspak (herkenning BELGIUM op 
voorkant ifv. podia) om zich te verplaatsen op het kampioenschap. Ook Gery sluit zich hierbij 
aan. 

- Meenemen naar de volgende kampioenschappen: 
o op voorhand een reserve-coach aanduiden 
o Vraag naar minstens 1 vrouwelijke coach die meegaat. 
o Bespreking met de medische staf vooraf (qua planning) / voeding atleten 

 
Patrick VC: 
- Idee om Thalys (aparte wagon afhuren) te nemen ipv bus? Rutger: de Thalys werd wel overwogen 

maar de bus was in dit geval de veiligste en beste optie. 
- Begrijpt niet dat er in dit soort tijden met 2-persoonskamers gewerkt wordt, al kunnen wij daar 

niets aan doen, maar enkel de organisatie/LOC/EA. 
 
Mieke: 
- Aanvulling op de kledij: op de voorkant van de kledij is momenteel niet zichtbaar dat men voor 

België optreedt. = aandachtspunt! 
 
Geert: 

- Heeft ervaren dat het nieuws rond het EK bij vele geledingen binnen de club is binnengekomen 
dankzij de zichtbaarheid in de pers. 

- Informeert of er in “normale omstandigheden” voldoende mensen de knowhow hebben om mee 
te draaien in een delegatie zoals dit. Gery bevestigt dit zeker maar nu was het een speciale 
editie want gewoonlijk worden de taken van een delegatieleider wel ontdubbeld en komt er een 
persverantwoordelijke mee. 

 
Peter: 
- Aandachtspunt bij de vele deliberaties voor dit EK: er moet toch aandacht zijn voor ongewilde 

effecten bij het soepeler zijn. Laattijdige versoepelingen wat betreft de limieten kan ook zorgen 
voor het creëren van ‘valse hoop’ bij atleten. Limieten zijn beter een langere periode vooraf 
gekend. 
Patrick Van Waes treedt dit bij en vraagt of de internationale limiet niet overgenomen kan 
worden. Er moet alleszins duidelijkheid zijn vooraf.  
Zowel Peter als Patrick zijn daarentegen uiteraard zeer blij met de grote selectie die is afgereisd 
en vinden dat deliberaties zeker moeten kunnen. 
Rutger voegt er nog aan toe dat er duidelijk gecommuniceerd werd naar de atleten dat dit 
slechts éénmalig gebeurd is. Voor een WK/OS zal dit bijvoorbeeld nooit gebeuren, maar een EK 
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Indoor is ook voor de jongere generatie een mooie ervaring voor een eerste deelname aan een 
internationaal kampioenschap. 

 

4.2 Trainingsstage Belek (TUR): 

Gaat door, de grootste groep reist zondag af. (A-atleten en Be-Gold-atleten hebben toelating 
gekregen voor niet-essentiële reizen) 
Verblijf varieert van 2 tot 4 weken. 
 

4.3 BeGold 

Verwelkoming 2 nieuwe atleten in het project: Jente Hauttekeete en Merel Maes. 
 

4.4 Speerwerpcoach 

Vacature halftijdse functie: in overleg zouden beide kandidaten aangenomen worden voor elk 0,25 
VTE 

5 EVALUATIE AV 

Geert: zeer professioneel, goede keuze om de leden RVB te zien te krijgen, kwam zeer goed over. Er 
zat een goed tempo in en was goed te volgen. Klein praktisch probleempje: de mails van de stem-
logins werden enkel naar het club-mailadres gestuurd waardoor men toch nog in communicatie moest 
staan met iemand van het secretariaat. Reden hiervoor: het officiële communicatiekanaal van de 
clubs is het club-emailadres. Op die manier zijn de gewoonlijke ‘volmachten’ die getekend moesten 
worden door voorzitter/secretaris niet meer nodig. Dit werd gekozen omwille van logistieke 
‘vereenvoudiging’ maar het is gebleken dat dit inderdaad beter/duidelijker kan. 
Met het tempo van deze AV, kan er vooraf of nadien zelfs nog tijd zijn om een extra programma toe 
te voegen. 
 
Johan: goede keuze geweest om op voorhand een webinar te houden over de wijzigingen aan de 
Statuten/Intern Reglement en om nadien een woordvoerder aan het woord te laten om de beslissing 
te verantwoorden. 
Verder geen problemen met geluid/beeld. 
 
Patrick VW: goed en vlot verlopen. 3 suggesties: 
- in het kader van Jonge Leeuwen: Beeldmateriaal gebruiken om de topsportprestaties in beeld te 

brengen. 
- 2de deel van de financiën: meer gebruik maken van beelden/statistieken bij het vergelijken 

tussen 2 jaartallen. Daarmee spreek je een breder publiek aan. 
- Rutger over topsport laten spreken (doelen, resultaten, …). Al moet de spreektijd en inhoud van 

voorzitter en secretaris dan wel beperkt worden. 
 
Mieke/Geert: de webinar vooraf over de wijzigingen Statuten/Intern Reglement zou gerust mogen 
blijven, inclusief consensus gebracht door de woordvoerder. Dit brengt ook een stuk comfort voor de 
mensen die erop willen doorgaan en dit niet persé plenair willen voordragen. 
 
Conclusie: Geslaagde AV waar bepaalde zaken voor herhaling vatbaar zijn maar voor de toekomst 
kunnen bepaalde zaken toch in een nieuw jasje gestoken worden. 

6 STATUS STRATEGIE 

1ste vergadering van de 4 werkgroepen zijn voorbij. De 2de sessie start binnenkort. 
Er werd in de eerste sessie vooral freewheelend van gedachten gewisseld. Een soort 
‘verkenningsronde’. 
 
Vanaf nu meer ‘huiswerk’ vooraf: moet een gestructureerde vergadering zijn. 
Er is bovendien ook een interessante locatie voor wanneer weer ‘fysiek’ mag samengekomen worden, 
in Edegem. 
 

7 VOORBEREIDING RVB KBAB 

Te bespreken: 
- De huidige samenstelling van de VAL-zijde voor de KBAB zal online goedgekeurd moeten worden 

door de overige leden. 
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- Gouden Spike: hoogdringend! 
- Zomerkalender 2021: principes? (vnl. omtrent corona) 
- Evaluatie Torun / kledij atleten 
- Nationale commissie Competitie/reglementen 
- Data Crosscupmanches 2021-2022 
- Branding (logo Belgian Athletics, aanpak website/nationale kledij) 

 
Start vergadering om 19u. 

8 FEEDBACK BELEIDSCOMMISSIES 

8.1 Competitie 

Vorige week vergaderd: focus lag op de komende winter: bespreking indoor- en veldloopreglementen. 
Men zal hiervoor ook terugkoppelen naar de BC Jeugd. 
Men heeft alvast unaniem besloten zowel voor indoor- als veldopen de voorinschrijvingen te 
verplichten. 
Al dan niet verplichten van inschrijvingsgeld (indoor/veldlopen) staat nog ter discussie. 
 

8.2 Recreatie 

- Denkoefening gestart om de budgetten te heroriënteren voor het RSF. 
- Running&Co-dag werd besproken (met o.a. Mindfull Running op de agenda) 

 
- vraag om de inkomsten van wegwedstrijden (organiatierecht) te budgetteren onder Running&Co. 
- vraag om opbrengsten die gegenereerd worden door Running&Co-activiteiten opgenomen worden 

in het budget van Running&Co. 
 
Ludwig antwoordt hier alvast op dat dit niet de huidige logica is in de begroting.  
Er zijn ook andere manieren om geld te genereren, namelijk projectmatig maar dan eerder op 
langetermijn. 
Geert neemt dit mee naar de commissie. 

 

8.3 Jeugd 

Geen specifieke vragen naar de RVB 
Alles stond in het teken van het baanbrekende werk voor de competitiehervorming bij de 
Kangoeroes/Benjamins. 
Focus van de commissie is nu om aanwezig te zijn bij de opstart van de eerste wedstrijden.  
Volgende vergadering: voorbereiding op de winter voor Kangoeroes/Benjamins. (zie ook 
samenwerking met de BC Competitie) 
 

9 KOMENDE VERGADERDATA RVB 

 26 april 2021 
 31 mei 2021 

 

10 VARIA 

 COVID/CORONA: het protocol omtrent versoepelingen is rond en is vanaf vandaag 
gepubliceerd op onze website. 

 Micromeetings/clubmeetings in april? Hoe officialiseren? Momenteel mag nog helemaal niks, 
maar er kan eventueel al een plan opgesteld worden. Patrick Van Caelenberghe is van mening 
dat men beroep zal moeten doen op de eigen juryleden van de club en uitgaan van de 
eerlijkheid in het verwerken van de prestaties. 

 Masterscommissie: Walter Van Boven heeft enkele vragen: 
o willen enquête bij de Masters-atleten doen: geen bezwaar 
o willen een vertegenwoordiger in de werkgroep BOT: Geen bezwaar 

 
 
 
BELANGENCONFLICT REGISTER 
Wanneer / Waar Wie Waarom Actie 
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